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Van:
Verzonden: vrijdag 7 juli 2023 09:14
Aan:
CC:
Onderwerp: Stuw Junne: informatie ten behoeve van PO Aveskamp

Categorieën: 2_Stuw Junne

Dag  

Gister hebben we elkaar telefonisch gesproken over stuw Junne; een project waarin ik een opdracht heb om een 
permanente droogzetvoorziening te bouwen en een inspec e van de stuw uit te voeren.  
Tegelijker jd is de gemeente Ommen bezig met project “nieuwbouw brug Junne”. De huidige brug over de stuw is al 
enige jaren afgesloten voor zwaar verkeer, want de draaglast van de brug is hier onvoldoende op berekend.  
Voor zowel de nieuwbouw van de brug als de bouw van de permanente droogzetvoorziening lopen procedures 
tegen gemeente en waterschap. Daar is de nodige media aandacht voor geweest de afgelopen jaren.  

Omdat er in de komende periode ontwikkelingen en ac viteiten zijn rondom stuw Junne en omdat deze media 
aandacht zullen/kunnen gaan krijgen hebben we besproken hoe hier de portefeuillehouder over te informeren, 
zodat hij hier niet in de media of anderszins door wordt verrast.   

Jij gaf aan dat jij in het komende PO (maandag 10 juli) portefeuillehouder deze punten zou kunnen meegeven. 
Hierbij een korte beschrijving van de belangrijkste ontwikkelingen en komende ac viteiten: 

- Op maandag 17 juli a.s. is een zi ng bij de Raad van State in Den Haag inzake het hoger beroep tegen de
uitspraak over de omgevingsvergunning voor de permanente droogzetvoorziening. Dit is een procedure
inzake een vergunning die door de gemeente Ommen is afgegeven. Uitspraak zal binnen zes weken daarop
volgen (of er wordt uitstel aangekondigd door de RvS). Mocht de uitspraak guns g vallen voor gemeente
en/of waterschap ook dan zal zeker niet in 2023 de permanente droogzetvoorziening worden gebouwd
(vanwege korte uitvoeringsperiode -door broedseizoen en hoogwaterseizoen- en de nodige voorbereidingen 
die nog moeten plaatsvinden).
Er is kans dat de pers hier aandacht aan besteed.

- Ondanks dat we geen permanente droogzetvoorziening hebben is toch besloten om in 2023 de inspec e
van de stuw te gaan uitvoeren. Deze inspec e wordt momenteel voorbereid en zal zo snel mogelijk worden
uitgevoerd na ecologische vrijgave door Ecogroen (ecologisch adviesbureau dat het broedgedrag van o.a. de
Grote Gele Kwikstaart volgt). De gehele stuw wordt geïnspecteerd en ook de houten funderingspalen. We
kunnen dit zonder droogze ng doen, namelijk met duikers. Van de visuele inspec e zullen we vrij snel de
resultaten hebben, maar de analyse van de houtmonsters hee  enige weken nodig. De inspec e moet
duidelijkheid geven over de staat van de stuw en of en welke renova e werkzaamheden nodig zijn. Die gaan
we in 2024 uitvoeren. In theorie kan er ook nog nieuwbouw van de stuw aan de orde zijn, maar die kans lijkt
zeer klein.
Ook voor deze inspec e zou pers aandacht kunnen komen. Hoewel er door Vechtstromen al wel over is
gecommuniceerd en dat hee  (volgens mij) geen verdere media aandacht gehad in de media (Bouwkundige
staat van stuw Junne dit jaar onderzocht - Vechtstromen).

- Naast de inspec e wordt vanuit het bedrijfsbureau dit jaar een revisie uitgevoerd van de cilinders
(aandrijving van de stuwkleppen). De cilinders werken op dit moment niet goed en zullen (waarschijnlijk)
volgend jaar vervangen worden door een ander type aandrijving (tandheugel). We durven het echter niet
aan om met de huidige staat van de cilinders het komende hoogwaterseizoen in te gaan. Voor het
overbruggen van de periode tot de grootschalige aanpak van de stuw is dit onderhoud van de aandrijvingen
nodig. De grootschalige aanpak van de vervanging is een ‘modernisa e’ die wij volgend jaar willen
uitvoeren, tegelijker jd met de (verwachte) renova ewerkzaamheden. Voor deze modernisa e dienen we



2

enkele nesten van de Grote Gele Kwikstaart te verwijderen; hiervoor gaan we een “ontheffing 
Natuurbeschermingswet” aanvragen bij de provincie, wat mogelijk leidt tot bezwaren. 

 
Afgelopen dinsdag is een bijeenkomst geweest met de klankbordgroep. Zij worden regelma g door waterschap en 
gemeente geïnformeerd over de projecten stuw en brug. Afgelopen dinsdag zijn deze werkzaamheden ook met hen 
besproken en met hen is ook afgestemd wat het betekent voor de omgeving in verband met (kortstondige) 
stremmingen en de communica e daarover. Ook de ontheffing is hier ter sprake gekomen en vanuit de 
klankbordgroep zijn daar geen bezwaren tegen gekomen. Zij willen meedenken in de mi gerende maatregelen 
(vervangende nestruimte in de vorm van nestkasten).  
 
Voor wat betre  de nieuwbouw van de brug: daar loopt nog een hoger beroep tegen, de gemeente is momenteel 
wel gestart met de aanbesteding voor de uitvoering van de bouw van de brug.  
 
 
Mocht portefeuillehouder nog vragen hebben, ik begreep zonet van  dat zij maandag samen een 
overleg hebben, is uiteraard van bovenstaande op de hoogte en kan portefeuillehouder al verder bijpraten 
indien gewenst.  
 
Hartelijke groet,  
 

 
 

Waterschap Vechtstromen 
Mobiel/Whatsapp: 06  
E-mail: @vechtstromen.nl 
 
Werkdagen: ma – di – do – vrij 
Mail beantwoord ik binnen twee werkdagen, heb je haast bel me dan op bovenstaand nummer 
 




